
 
 

 

 

Tarnów, 2 maja 2023 r. 

KRM.0003.741.2023 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na LXXXIV sesji Rady Miejskiej 27 kwietnia 2023 r. w punkcie „Zapytania  

i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radna Barbara Koprowska w nawiązaniu do 

organizowanych od lutego rozmów z dyrektorami szkół dotyczącymi organizacji pracy w nowym roku i 

informacjami jakie padły na Komisji Oświaty od Pani Dyrektor Anety Abram i Pani Prezydent Bogumiły 

Porębskiej dotyczącymi aprobaty na utrzymanie innowacji organizacyjnej. Radna chce uzyskać 

odpowiedzi na pytania:  

- Co takiego wydarzyło się, że po wstępnych ustaleniach w ostatniej chwili, kiedy miał być już złożony 

projekt do arkusza organizacyjnego, telefonicznie nie uwzględnia się tego co było uzgodnione tylko 

niespodziewanie są nowe zalecenia? 

- Dlaczego szkoła nie może realizować tej innowacji, jeżeli mieści się w budżecie? 

- Dlaczego oferta szkoły, która jest również ofertą tarnowskiej edukacji również jest pominięta i nie 

może być w takiej formie realizowana? 

- Dlaczego ograniczamy liczbę przedmiotów? „... bo myślę, że do tego się zmierza żeby było 6. A 

dlaczego nie może być 9, jeżeli jest to w tej samej kwocie?” 
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